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OSNOVNA ŠKOLA ANTE KOVAČIĆA 
Gorički trg 3 
10299 Marija Gorica 
 
KLASA: 007-04/22-01/8 
URBROJ: 238-19-120-22-5 
U Mariji Gorici, 19. 12. 2022. 
 
 

Z A P I S N I K 
22.  sjednice Školskog odbora održane elektroničkim putem  19. 12. 2022. 

 
 
Sudjeluju: Rašeljka Budić, Ida Jakolić, Daniel Bukovinski, Nada Šiber, Sandra Jurković , Višeslav Račić, Nikolina 
Jančić Mihaljević 
 
 
Ostali: ravnateljica Jasna Horvat 
Zapisničar:  Nikolina Malnar, tajnica 
Početak sjednice  u 7,00 sati. 
 

 
 

DNEVNI RED: 
1.  Verifikacija zapisnika prethodne sjednice  
2.  I. rebalans financijskog plana za 2022. godinu s obrazloženjem 
3.  Usvajanje Financijskog plana za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025. s obrazloženjem na temelju 
prijedloga koji je usvojen na 20. sjednici održanoj 29.9.2022. 
4. Usvajanje plana nabave za 2023. godinu 
 

 
Dnevni red usvojen. 
 
 

AD.1. 
 

Članovi ŠO dobili su na uvid zapisnik 21. sjednice na usvajanje. Na zapisnik nije bilo primjedbi. 
ZAKLJUČAK:  Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
AD.2. 

 
Na temelju rebalansa Zagrebačke županije računovotkinja je izradila I. rebalans financijskog plana za 2022. 
godinu uz kojeg je članovima ŠO dostavljeno obrazloženje. 
Članovi nisu imali dodatnih pitanja i I. rebalans Financijkog plana za 2022. godinu je usvojen. 
ZAKLJUČAK: Članovi ŠO su suglasni sa usvajanjem I. rebalansa Financijskog plana. 
 

 
 
 
 



2 
 

AD.3. 
Na 20. sjednici usvojen je Prijedlog Financijskog plana za 2023. godinu. Ravnateljica je zatražila od članova 
ŠO da usvoje na sjednici 22. sjednici Financijski  plan za 2023. godinu s projekcijama na 2024. i 2025. godinu 
u konačnoj verziji  koja je identična prethodnoj. 
ZAKLJUČAK:  Usvaja se Financijski plan za 2023. godinu s projekcijama na 2024. i 2025. godinu. 
 

AD.4. 
Članovima je dostavljen Plan nabave za 2023. godinu na usvajanje. Plan je iskazan u eurima. Plan nabave prati 
Financijski plan.  
Dodatnih pitanja nije bilo i Plan je usvojen kako je predložen. 
ZAKLJUČAK: Usvaja se Plan nabave za 2023. godinu. 

 
 
Pristigla očitovanja su prilog zapisniku. 
 
Završeno u 13,00 sati. 
 
Zapisničarka 
N. Malnar 

         Predsjednik ŠO 
         Višeslav Račić, prof. 


